



# Referat fra Gildeledelsesmøde den 6. juni hos Jørgen

Deltagere: Annie, Jørgen og Annette (referent)

## 1. Gennemgang af referat fra 15. maj – OK

## 2. Nyt fra GM:

Donationer – til spejderne – OK

Hvad er der sket i gildet siden sidst – Gildeudflugten var rigtig hyggelig.

Ladywalk – den gik rigtig godt og der var afslutning hos Betty og Verner.

Fanebærekursus – OK, Camilla var glad for kurset.

## 3. Nyt fra Skatmester: økonomi OK

## 4. Nyt fra kansler: Den nye folder er ved at være færdig, så den kan blive trykt og uddelt til Friluftsgildehallen.

## 5. Kommende arrangementer.

Friluftsgildehal: brevet fra Norge bliver læst op her – praktiske ting kom på plads.

Flagdag: Calilla møder op som repræsentant for 10.gilde.

Sommerfest i Gildeborgens have den 11. juni. Uddeling af donationer.

## 6. Evt. Ingen punkter